
Høringssvar vedrørende  
budget 2025  

fra Distriktsbestyrelsen i Skovvejen. 
 
 

 
Vedrørende Børne og Skoleudvalgets område for 0 – 5 år. 
 

 

 
Distriktsbestyrelsen er optaget af kvalitet i børnenes hverdag.  

 
 Minimumsnormeringerne i Ballerup med 2,8 barn pr. voksne i 

vuggestuerne og 5,8 i børnehaverne er ikke genkendeligt i den faktiske 
hverdag. Det vil være acceptabelt som et minimum men ambitionerne 

skal være større også når målet er Fælleskab for alle – alle i fællesskab. 
Der ser ud til at være behov for ressourcer til børn i udsatte positioner.  

 

 Distriktsbestyrelsen peger på behov for økonomi til løbende 
kompetenceudvikling. Rigtig fint med et større 

kompetenceudviklingsforløb med økonomi fra regeringen. 
Distriktsbestyrelsen foreslår økonomi med henblik på fastholdelse af 

denne viden. 
 

 
Distriktsbestyrelsen af optaget af at Børnehusene vedligeholdes 

 
 Distrikt Skovejen har fået flere nye legeredskaber på legepladsen. 

Oliering er foregået på forældrearbejdsdage, hvilket ikke har fungeret 
hvert år. For at vedligeholde legepladsen efterspørges at ejendomme 

eller en handymann påtager sig den opgave, så børnene i lang tid kan 
have en dejlig legeplads.  

 

 Børnehusene trænger mange steder til at bliver malet.  
 

 
Distriktsbestyrelsen værdsætter den ekstrapulje til legetøj og peger på en 

indsats der kan understøtte fællesskaber i lokalmiljøet og brug af kommunens 
mange faciliteter. Økonomi til el lade cykler som både er miljøvenligt og 

bidrager til mange oplevelser for børnene.  
 

På vegne af 
Rasmus Broeng Jørgensen – Formand distriktsbestyrelsen 

Susanne Froberg – distriktsleder. 
 


